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Происхождение - Origin

• The history of London is the largest city and the capital of great Britain — has, at 
least, the 1970s. According to legend, London was founded by Brutus the Trojan, and 
named Troia Nova (Latin for New Troy). However this report has not been confirmed 
by archaeological excavations, and it is believed that London was founded by 
Romans in 43 adInitially it was a small settlement with an area of about 0.8 km2. 100 
year London became the capital of Britain in the second century and reached its 
heyday. After the departure of the Romans the city was abandoned and fell into 
disrepair. In the VI century around began to settle, the Saxons and by the end of the 
IX century the old centre of London began to recover. In the following centuries, with 
changing rulers, London was the center of a territory that was transformed into 
Britain.London has grown strongly during the nineteenth century. During the Second 
world war, the city was seriously destroyed, after which many historical areas were 
replaced by new ones. Currently, London is one of the economic and legal centers of 
the world, its territory is the headquarters of the leading international companies.



Перевод 
• История Лондона — крупнейшего города и столицы Великобритании — 

насчитывает, по крайней мере, 1970 лет. Согласно легенде, Лондон был 
основан Брутом Троянским и назван Troia Nova (с латыни Новая Троя). 
Однако это предание не подтверждается археологическими раскопками, и 
считается, что Лондон основали римляне в 43 году н. э. Изначально это 
было небольшое поселение площадью около 0,8 км2. К 100 году Лондон 
стал столицей Британии и во II веке достиг своего расцвета. После ухода 
римлян Лондон был заброшен и пришёл в упадок. В VI веке вокруг стали 
селиться саксы и к концу IX века старый центр Лондона начал 
восстанавливаться. В последующие века, при изменяющихся правителях 
Лондон был центром территории, которая трансформировалось в 
Великобританию.Лондон сильно вырос за время XIX века. Во время Второй 
мировой войны город подвергся серьёзным разрушениям, после неё 
многие исторические районы были заменены новыми. В настоящее время 
Лондон является одним из экономических и юридических центров мира, на 
его территории находятся штаб-квартиры ведущих международных фирм.



Достопримечательности- landmarks 

•There are a lot of landmarks in London! Some are very 
well known to the world, and some know only the 
inhabitants of this city























• London eye

•  Big Ben

•  London bridge

• Sherlock Holmes Museum

•  ArcelorMittal Orbit

•  City hall 

• Regents Park 

• HAMPTON court Palace

•  Tate Britain gallery

•  BT Tower


